
Protokół nr 5/2023 
z dnia 30 października 2023 roku 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wielkie Oczy 

 

 

Pan przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kuterbach rozpoczął posiedzenie  

o godzinie 8:30, witając przybyłych członków komisji i osoby obecne na posiedzeniu.  

Na podstawie listy obecności (zał. nr 1 do protokołu) stwierdził, że obrady są prawomocne, 

na 3 członków Komisji Rewizyjnej obecnych było 3: 

1. Wiesław Kuterbach – przewodniczący komisji, 

2. Franciszek Bajan – członek komisji, 

3. Jan Dec – członek komisji. 

Pan przewodniczący komisji W. Kuterbach przedstawił zaplanowany do realizacji 

porządek posiedzenia: 

1. Gospodarka leśna w lasach gminnych – bieżąca informacja dotycząca poniesionych 
kosztów oraz uzyskanych dochodów ze sprzedaży drewna.  

2. Sprawy bieżące. 

Innych propozycji tematów nie było, a zaplanowany porządek posiedzenia przyjęto 
jednogłośnie. 

 W posiedzeniu oprócz członków Komisji Rewizyjnej uczestniczył Wójt Gminy Wielkie 

Oczy Pan Albert Hawrylak, Kierownik referatu Pan Mariusz Janeczko. 

Przystąpiono do realizacji pkt. 1 porządku posiedzenia. 

 Pan przewodniczący Komisji Rewizyjnej W. Kuterbach oddał głos Panu kierownikowi 
M. Janeczko, który w zastępstwie za nieobecnego na posiedzeniu komisji pracownika 
odpowiedzialnego merytorycznie za przedmiotowe zagadnienie przedstawił gospodarkę leśną 
w lasach gminnych – bieżącą informację dotycząca poniesionych kosztów oraz uzyskanych dochodów 
ze sprzedaży drewna. Pan radny F. Bajan zapytał o wysokość przychodów ze sprzedaży drewna. Pan 
kierownik M. Janeczko odpowiedział, że na koniec października przychód wyniósł ok 241 590 zł. Pan 
radny F. Bajan zapytał również, czy kontrolowane są orki. Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, 
że kontrole przeprowadzane są przez sekretarza lub kierownika i po każdej kontroli sporządzany jest 
protokół. 

Przystąpiono do realizacji pkt. 2 porządku posiedzenia.  

 W sprawach bieżących Pan radny F. Bajan wspomniał o potrzebie zakończenia 
budowy chodnika przy świetlicy w Kobylnicy Ruskiej. Pan radny J. Dec przypomniał, że na ul. 
Łukawieckiej świecą się latarnie do późnych godzin nocnych. Pan przewodniczący  
W. Kuterbach zapytał o możliwość montażu jednej dodatkowej lampy przy ul. Zielonej. Pan 
wójt A. Hawrylak odpowiedział, że jeśli nie ma słupa, to trzeba będzie go zaprojektować. 



Nadmienił również, że można zabezpieczyć środki w budżecie na ten cel na najbliższej sesji. 
Wspomniał, że projektant musiałby ocenić czy postawienie kolejnej lampy w niczym nie 
koliduje. Pan przewodniczący W. Kuterbach zapytał o termin rozpoczęcia prac drogowych na 
ul. Zielonej. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że niedługo zostanie ogłoszony przetarg i na 
wiosnę planowane jest rozpoczęcie robót. Pan radny F. Bajan zapytał czy dostaliśmy 
odpowiedź z agencji odnośnie wykoszenia działek. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że nie 
dostaliśmy jeszcze żadnego pisma ponieważ, wg KPA jest 30 dni na odpowiedź. Rozpoczęła 
się krótka dyskusja na temat drogi i rowów przy ul. Zielonej. Pan przewodniczący  
W. Kuterbach wspomniał o potrzebie rozważenia zmiany lokalizacji przepustu pod drogą 
powiatową na ul. Łukawieckiej w Wielkich Oczach. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia Pan przewodniczący  
W. Kuterbach podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie Komisji Rewizyjnej  
o godzinie 9:20. 

 

Protokolant: Małgorzata Machczyńska 

 

 

 

Podpisy członków Komisji Rewizyjnej: 

1. Wiesław Kuterbach – przewodniczący komisji ………………………………..………………………… 

2. Franciszek Bajan – członek komisji…………………………….……….…………………………………..... 

3. Jan Dec – członek komisji……………………….………………………….……………………………………… 

Protokół przedstawiono do zapoznania: 

1. Zenon Kociołek – Przewodniczący Rady Gminy Wielkie Oczy……….……………….…………… 

2. Albert Hawrylak – Wójt Gminy Wielkie Oczy………………………..…….……………………………… 

 


